
Medborgarförslag om bastu vid Brunnsviken

Jag har ett medborgarförslag. Under det senaste år har jag på torsdagar åkt tunnelbana
till Tanto/Hornstull för att basta och bada i den bastu som finns i anslutning till
Tantobadet. Varje gång, utan undantag, pratas det om varför det inte finns fler liknande
”bastu m dopp” i staden.
Dessutom kan jag som inbiten Östermalmsbo finna det lite dråpligt att vi inte kan ha en
själva här utan att man måste passera Slussen för att basta och bada utomhus.
Bastun i Tanto drivs som en ideell förening där föreningen står för organisationen runt tex
städ/ved/allmänhetens kvällar och stadsdelen står för inköp. Bastun vid Tanto är en
flytbastu. Det är oerhört poppis och mycket välbesökt.
Jag föreslår att vi har en liknande vid Brunnsviken.
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